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HUNGARIAN	TRANSLATION	–	Magyar	nyelv	
AHOGY	ÉN	AZ	IDŐVONALAKAT	LÁTOM	NEM	EGYEZIK	MEG	AZ	EMBEREKÉVEL	

Yazhi:	Azzal	kell	kezdenem,	hogy	elmondom,	hogyan	látom	a	jövőt	vagy	általában	a	jövőt,	és	ez	
nem	ugyanaz,	és	nehéz	megérteni,	mert	amit	szavakkal	fogok	mondani,	az	nem	az,	ahogy	én	
látom,	mert	lehetetlen	számomra,	hogy	ezeket	a	dolgokat	leírjam.	Erre	a	nyelvre	utalok.	

Az	emberek	csak	egysávos	útként	látják	az	időt,	mint	ahogy	vidéken	van,	ahol	ha	egy	jármű	az	
ellenkező	irányból	közeledő	másikkal	szemben	halad,	akkor	mindkettőnek	nagyon	óvatosan	kell	
oldalra	lehúzni,	hogy	a	másik	elhaladhasson.	Mert	két	autó	fizikailag	nem	fér	el	ugyanazon	az	
aszfaltúton.	Szóval	azt	hiszik,	hogy	mindenhol	ilyenek	a	dolgok.	

Ahogy	én	érzékelem	az	idő	ugyanazt	a	hasonlatot	használva,	ez	olyan,	mint	egy	8	sávos	
autópálya,	ahol	több	szint	van	egymás	felett,	ahol	egy	autó	nem	csak	sávot	képes	változtatni	
akarata	szerint,	balról	jobbra,	hanem	fel	és	le	is,	balra	és	jobbra	is,	oda-vissza	is,	nem	számít.	

Egy	másik	hasonlat.	Az	emberek	úgy	látják	az	időt,	mint	egy	vonalat,	az	idő	nyilát,	ahogyan	ezt	
leírják.	Én	egy	buborékot	látok	egy	másik	buborékban	a	végtelenig	és	örök	terjeszkedésben.	

Nincs	hasonló	geometriai	GIF	amely	ábrázolná	ezt.	

Szóval	nem	csak	egy	sor	eseményt	látok	szekvenciális	vonalként,	ahogy	az	emberek	akarják,	
hogy	elmagyarázzam	nekik,	hogy	mi	készül	a	jövőben,	egyetlen	sorban.	De	úgy	látom,	hogy	az	
események	folyamatosan	változnak,	egymás	között	helyet	változtatnak	és	befolyásolják	
egymást.	

Mint	ebben	az	utolsó	képen,	az	idő	minden	irányban	kitágul,	és	minden	egyes	sor	csak	egy	
eseménysorozat,	amely	megfigyelhető,	ahogy	fejlődik,	nem	feltétlenül	az	időben	előrehaladva,	
hanem	vissza	is	húzódik,	mint	egy	hajó,	amely	elromlott,	és	látod,	hogyan	épül	vissza.	Mint	egy	
papírlap,	ami	megszünt	égni.	

Bár	az	emberek	ezt	úgy	látják	mint	lehetetlenséget,	és	mint	valamit,	ami	megsérti	a	a	
termodinamika	törvényeket,	ez	nem	így	van	más	szemszögből,	csak	a	korlátozott	időirány	miatt	
látják	igy.	

Minden	piros	pont	egy	következő	pont,	ahol	az	energia	és	az	események	a	vonalak	egy	sorozata	
vagy	egy	vonal	energiája	és	eseményei	összefutnak	és	befolyásolnak	másokat.	Tehát	minden	
irányból	érkezik	a	többi	pont	befolyása.	Például	a	múlt,	a	jelen	és	a	jövő	összefonódik,	és	mint	
egy	egész,	egy	egység	léteznek.	És	csak	ideiglenesen	animált,	mikor	a	figyelmet	rá	helyezik,	
tetszés	szerint.	



Mivel	én	továbbra	is	sokkal	többet	időzhetnék	ezen	a	témán,	amely	önmagában	lehetne	egy	
másik	külön	téma	...	de	visszatérek	arra,	ami	itt	aggaszt	minket.	Látok	egy	eseményláncot,	de	
hasonló	láncokat	is	látok,	amelyek	eredményei	egyformán	érvényesek,	amelyek	mind	
egyszerre,	folyamatosan	befolyásolják	egymást.	

Amit	a	Földön	párhuzamos	univerzumként	vagy	idővonalként	értelmeznek,	az	alapvetően	
szemét.	Ezek	az	egymástól	való	korlázottságot	és	elszigetelődést	jelentik.	Bár	ez	egy	egész,	
amely	együtt	működik,	és	mindenfajta	időn	túl.	Minden	egyes	ember	az,	aki	mindent	egy	adott	
módon	megelevenit.	

Ami	a	geometriai	formákat	jelenti,	az	idő	egy	egyre	bővülő	skaláris	buborék,	amely	már	
kibővült,	ugyanakkor	mégsem,	és	ezzel	egyidejűleg	úgy	is	összeszűkül,	anélkül,	hogy	ellent	
mondana	az	energiadinamikája	keretében.	Toroidon	belüli	toroidon	belüli	toroid	amely	
közepén	van	az	elme,	vagy	ennek	a	motorja.	

Tehát	ezt	szem	előtt	tartva,	amit	látok,	az	hogy	a	8	sávos	és	8	szintű	szuper	autópályán	-	8	és	8	
csak	azért,	mert	a	Földön	a	szuper	autópályák	8	sávosak,	ez		éppen	ezért	8	-	ami	közeleg	az	még	
több	bezártság	és	több	korlátozás,	fokozatosan	szigorúbban,	a	gazdaságok	pedig	összeomlanak.	
Az	emberek	pánikba	esnek	és	megtámadják	azokat,	akik	nem	követik	a	szabályokat.	Maguk	a	
maszkok	olyan	eszközök,	amelyek	képesek	felfedni	a	másként	gondolkodókat.	Leleplezki	őket,	
ezért	szolgálnak	mutatókként	arra,	hogy	melyik	lakosság	engedelmesebb,	és	melyiket	kell	
támadni	még	több	korlátozásokkal,	a	mélyen	alvó	lakosságot	az	elnyomás	eszközének	és	a	
fasizmus	elkövetőinek	használva.	

Válsághelyzetben	az	emberek	először	túlságosan	is	engedelmeskednek	a	hatóságoknak,	emiatt	
kitámadják	az	"ébredteket",	akik	nem	hajlandók	használni	a	maszkokat,	úgy	gondolva,	hogy	
képesek	lesznek	megváltoztatni	a	többiek	zárt	elme	mentalitását,	azoknak	akik	nem	képesek	
gondolkodni,	mert	teljesen	elvesztették	az	érvelési	képességüket	a	maszkok	által	keltett	pánik,	
félelem	és	oxigénhiány	miatt.	Ugyanez	fog	történni	a	vakcinákkal,	mert	az	alvó	zombik	egyre		
több	korlátozást	és	vakcinát	fognak	kérni.	

Tömeg-	és	kollektív	zavargások	lesznek	szerte	a	világon,	amiket	kemény	katonai	bevetésekkel	
fognak	szétzúzni.	2020	márciusa	és	2025	márciusa	között.	

Minden	az	emberektől	függ.	Attól,	amit	megnyilvánitanak	-	mint	én-	mind	mondok		és	már	
belefáradtam	a	mondásban.	Semmi	sincs	kőbe	vésve.	Minden,	amit		a	fentiekben	ecseteltem,	
nem	determinisztikus	...	ők	irányítanak	mindent.	És	itt	magukra	az	emberekre	gondolok.	

Tudom,	hogy	ez	másképp	látszik	onnan,	a	felszínről	és	annak	a	család	szempontjából,	akiknek	ki	
kell	költözniük		a	házukból,	mert	nem	tudják	fizetni	a	jelzálogot.	Mert	ez	az,	amiről	a	3D	szól,	
feladni	a	szabad	akaratodat	egy	kollektív	tapasztalatért,	és	még	így	is,	azzal	a	kevéssel	ami	
maradt,	próbálj	kitartani	mint	egy	lélek,	ha	nem	is	mint	egy	biológiai	test.	

Tehát	ebben	az	esetben,	mint	bármely	másikban,	az	egyetlen	dolog,	ami	számít,	hogy	milyen	
vagy		belül,	mit	gondolsz,	mik	az	értékeid,	az	erkölcs,	etika	és	a	tudat	szinted,	mindez	mindig	



változik,	mindig	bővül,	hátrahagyva	azt	ami	nem	szolgál	már	téged,	ragaszkodások	nélkül	mert	
ezek	csak	lassítani	fognak.	

A	földi	értékek	megfordulnak,	ami	nem	számít	az	számit,	és	ami	igazán	számít,	az	nem.	Pénz	és	
anyagi,	testi	örömök	azok,	amik	számítanak,	azonnali	kielégülés	alacsony	tudatszinttel,	
materialista	és	determinisztikus.	Ez	az,	ami	számít.	

Az	elme,	a	szellem,	amit	magaddal	viszel	amikor	meghalsz,	nem	számít,	ahogy	maga	az	élet	sem	
számít,	sem	az	emberek,	sem	az	állatok,	sem	a	növények.	Az	etika,	az	erkölcs,	a	tudat	nem	
számít,	csak	engedelmeskedni	a	mestereknek,	és	ez	az	ahol	az	emberi	hiba	rejlik,	ami	elpusztítja	
őket.	

De	a	lényeg	nem	az,	hogy	legyőzzük	a	nagyvállalatokat	vagy	a	gonosztevőket.	Mert	a	
gonosztevőknek	csak	azért	van	hatalmuk,	mert	ugyanazok	az	emberek	adják	ezt	nekik.	A	kulcs	
nem	a	politikusok,	sem	Trump,	Q	anon,	sem	Z	anon.	Ők	csak	még	többet	jelentenek	
ugyanabból,	és	lényegtelen	ki	nyeri	meg	a	választásokat,	az	eredmény	ugyanaz.	Csakaz	arcok	
mások.	Trump	nem	egy	ellenőrzött	ellenzék.	Ő	valódi,	de	egy	alacsony	szinten	dolgozik	anélkül,	
hogy	valódi	hatalma	lenne,	és	csak	az	ő	érdekeiért	harcol	és	egy	csoport	vagy	frakció	a	Cabal-
ért,	amelyet	képvisel,	mint	egy	báb.	Nem	törődik	az	emberekkel,	ezek	csak	eszközök,	hogy	
elérje	azt,	amit	minden	hatalommal	biró	ember	akar	és	kiván	–	még	több	hatalmat.	De	nem	
csak	ő,	hanem	a	csapata	is	-fehér	kalapok	vagy	sárga	kalapok	vagy	kaki	kalapok,	bárhogy	
neveznéd		őket,	egy	és	ugyanaz.	

	A	kulcs	a	az	utcák	emberei,	ők	azok,	akik	igazi	hatalommal	birnak	mindent	megváltoztatni,	a	
"Rongyos	cipők"	-	felülről,	magasabb	szintekről	jöttek,	ezek	a	"játékosok",	a	többi	csak	díszlet.	
Részei	annak,	amit		földi	élményként	kívántak,	és	tetszik	vagy	sem,	ők	terveznek	meg	mindent,	
ami	most	történik.	

Az	emberi	kollektíva	és	a	közöttük	lévő	megállapodások	amelyeket	megalkottak	és	követnek	
jelentik		a	kulcsot	ahhoz,	hogy	amit	fentebb	leírtam	ne	történjen	meg,	és	amit	én	is	látok,	az	
pozitívabb,	bár	nagyon	kevés	vonatkozásban.	Az	én	64	sávos	szuper	autópályámon	mondjuk	ez	
történik	4	véletlenszerű	sávban.	

Ők	fokozatosan	felismerik,	hogy	ez	az	egész	egy	átverés,	hogy	semmi	sem	történik,	hogy	nincs	
vírus,	majd	az	emberek	egy	hangos	NEM-et	mondnak	a	vakcináknak	miután	az	megjelennek	az	
első	hirek	a	mellékhatásokról	és	a	halálesetekről	amiket	okoztak.	Félni	fognak	a	vakcinától,	nem	
fognak	együttműködni.De	kénytelenek	lesznek	valamilyen	módon	bevenni	őket,	mert	így	lett	
tervezve,	többen	meg	fognak	halni.	De	nem	fognak	együttműködni	a	Cabal	–lal	és	a	
kormányokkal	a	legalapvetőbb	emberi	szempontból	-	a	túlélést	illetően.	De	ezért	mindig	nagy	
árat	fizettek	az	emberek.	Nagy	árat,	mert	ez	attól	függ,	hogy	tömegesen	felismerjék,	hogy	
manipulálták	őket,	és	ez	készteti	az	embereket,	hogy	tiltakozásokkal	reagáljanak,	és	ez	után	
következik	a	kormányzati	megtorlás.	

Tehát	a	pozitívumok	felé	tett	minden	előrelépés	erős	reakciót	fog	hozni	az	egymással	
szembeálló	emberekben,	adva	magának	a	zavarnak	amelynek	alá	vannak	vetve	,	ami	hatalmas	



árat	követel	emberi	halálban	és	szenvedésben.	Annak	az	ára,	hogy	tömegesen	ébrednek	fel,	
nagyon	nagy	lesz.	

Szinte	minden	idővonalon,	mondjuk	64-ből	50-ben,	nem	lehet	pontosan	megjelölni	...	A	Cabal	
nem	éri	el	elsődleges	célját.	Hosszú	távon.	Bár	ideiglenesen	elérik,	több	évtizedek	eredménye	
lehet,	mivel	maga	a	transz-humanizmus	fogja	létrehozni	vagy	okozni,	hogy	az	irányításuk	alatt	
álló	emberek	megszünnek	emberek	lenni,	azon	a	meghatározás	szerint,	hogy	mit	jelent	emberi	
lénynek	lenni.	

Mert	ma	számukra	az	emberi	test	nyilvánvaló	korlátait	jelentik	a	problémát,	és	ezt		roboti	
részekkel	kivánják	kiegészíteni,	csatlakoztatni	az	internethez,	vagy	szuper	erőket	szolgáltató	
protézisek	csatolni	hozzájuk,	akkor	fokozatosan	nem	fogják	többé	hasznát	látni	semmilyen	
"emberi"	komponensnek.	Ennek	következtében	az	emberi	faj	elpusztult.	Legalábbis	azok	akik	
egy		technológiailag	fejlett	társadalomban	vannak.	

És	ezekből	a	romokból...	lassanként	egy	másik	társadalom	fog	kialakulni.	Ahogy	mindig	is	volt	a	
Földön.	Ciklusok	váltakozása	során	történt	a	társadalmak	születése,	virágzása,	széthullása	és	
megsemmisítése.	Megszületnek,	növekednek,	virágoznak	és	meghalnak.	Megszületnek,	
növekednek,	virágoznak	és	meghalnak.	Mindig	is	így	volt,	amit	az	emberek	több	százezer	évként	
próbáltak	leirni,	ha	nem	évmilliókként.	Mindig	is	így	volt.	

A	Föld	mindig	is	nehéz	szintere	volt	a	megtestesülésnek,	a	legnehezebb	hely	ahogy	sokan	
mondják	(vannak	más	helyek	is).	Ez	jellemzi	mindezt.	A	Föderáció	korábban	sem	avatkozott	be,	
soha	nem	tette,	nem	úgy,	ahogy	az	emberek	szeretnék,	nem	úgy,	ahogy	kérik.	Miért	avatkozna	
be	most,	éppen	most?!	

Az	emberek,	a	lelkek,	akik	nem	bírják	elviselni,	hogy	így	éljenek,	azzal	ami	következik,	ki	fognak	
szállni	a	"játékból".	Meg	fognak	halni.	Nagyon	kevesen	fognak	hajóra	szállva	kivonulni.	De	a	
tömegek	nem	számíthatnak	erre.	Alulról	nézve,	a	Föld	szintjéről,	ez	egy	szörnyű	népirtás	lesz,	és	
az	is.	De	felülről	ez	csak		a	játék	vége.	Gazdagító	élmény	mindenki	számára.	Nagy	fejlődés	követi	
a	kemény	és	szörnyű	leckéket.	Kívülről	nem	tűnik	szörnyűnek.	Szükségesnek	és	gazdagítónak	
tűnik.	

Nagyon	is	értem	ezt.	Ahogy	azt	is	értem,	ahogy	a	dolgok	kinéznek	alulról	szemlélve.	A	Földről.	
Ismét	mindkét	szélsőséges,	egymásnak	ellentmondó	nézőpontról	kiderül,	hogy	olyan	igazságok,	
amelyek	egymásból	táplálkoznak,	kérlelhetetlenül	kapcsolódnak	egymáshoz	és	kölcsönösen	
függenek	egymástól.	

De	a	„Rongyos	cipők”	jelentik	a	kulcsot.	Amit	minden	kis	ember	odaát,	aki	rohadtul	érzi	magát,	
megtehet	azzal,	hogy	megtanulja	használni	azt	az	egyszerű	hárombetűs	szót:	NEM.	Minden,	ami	
történik,	a	„Rongyos	cipők”	elméjét	tükrözi.	Ők	az	alkotók,	nem	a	Szövetség,	nem	a	Föderáció.	
Ezek	az	utábbiak	csupán	az	ők	pszichéjük	tükröződései.	Ők	az	Istenek.	<---		

	



De...	ők	„azt”	akarják	játszani	",	bárminek	is	nevezik,	és	"az"	lesz	amit	birtokolnak	és	kapni	
fognak.	Semmi	és	senki	sem	állíthatja	meg,	ami	történni	fog.	Csak	ők,	mert	belőlük	ered.	Ők	
jelentik	az	okot,	és	a	megoldást	<---	<---	

Gosia:	Azt	mondta	egy	bizonyos	ponton	a	fentiekben,	hogy	mindezt	a	fenti	lelkeik	tervezték.	
Szóval,ebből	születik	a	kérdés	–bármennyit	is		harcolnak	itt,	és	próbálnak	valami	pozitívat	
létrehozni,	lehet,	hogy	nem	sikerül,	mert	ez	a	terv	már	be	van	ütemezve	mindenképp?	
Lehetséges	lenne	innen	a	3d-ről	átirányítani,	amit	felülről	terveztek?	Vagy	az	a	helyzet,	hogy	
felül	mindig	több	terv	áll	készen?	És	innen	csak	aktiválják,	azt	amelyet	akarják?	

Yazhi:	A	tulajdonképpeni	célja	annak	a	tervnek	amiről	beszélsz	az,	hogy	képes	legyen	felépíteni	
és	meghaladni	azt	az	állapotot,	egy	olyan	helyzetet	teremteni	amely	kibővítettebb	és	pozitív	
mindenki	számára.	Felülről	csupán	egy	terv	van.	Az	alacsony	sűrűségű	szint	korlátozott	
megértési	pozíciójából,	csak	látszólag	független,	elszigetelt	pontok	láthatók,	mivel	ez	határozza	
meg	az	alacsony	sűrűséget.	De	minden	integrált,	mindennek	van	célja,	maga	a	Föld	regresszív	
állapotban	való	létezése	határozza	meg	a	Földet	egy	magas	sűrűségű	állapotban.	

TÖBBET	A	SZABAD	AKARATRÓL	ÉS	A	TÖBBES		IDŐVONALAKRÓL,	AMIK	TULAJDONKÉPPEN	
EGYEK,		HAMAROSAN	KÖVETKEZIK.	

	


